
 
 

Obec Bašť 
Zastupitelstvo obce Bašť 

 

Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva obce Bašť 

konaného dne 25. 5. 2015, od 18:00 hodin v restauraci Vila, Za Vilou 204. 
 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva obce Bašť (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:05 

hodin starostkou Ing. Ivou Cucovou, MBA (dále jako „předsedající“).  

 

Předsedající zasedání konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 

1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace podle § 

93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Bašť zveřejněna 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 15. 5. do 25. 5. 2015. Současně byla 

zveřejněna na „elektronické úřední desce“.  

 

Předsedající dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 1 zápisu) 

konstatovala, že přítomno je osm členů zastupitelstva (z celkového počtu devíti všech 

členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o 

obcích). 

 

Předsedající konstatovala, že zápis z předchozího zasedání byl ověřen, k nahlédnutí byl v 

tištěné podobě na obecním úřadě a v elektronické podobě na webových stránkách obce a 

nebyla k němu vznesena žádná námitka. 

 

Bod 1. – Určení ověřovatelů a zapisovatele a schválení programu: 
Předsedající určila ověřovateli zápisu Věru Lisou a Jaru G. Megera a zapisovatelem Jiřího 

Staňka, DiS. K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky.  

 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu, který byl v souladu s pozvánkou 

předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a 

navrhla stáhnout z projednávání bod č. 11. Příprava dotazníkového šetření a spokojenosti 

rodiči s MŠ. K programu nebyly vzneseny žádné další návrhy na doplnění nebo úpravu. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bašť schvaluje následující program zasedání: 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu (§95 odst. 1 zákona o obcích), 

schválení programu 

2. Prezentace architektonické studie využití objektu U Oličů (Ing. Mrkos, 

Hexaplan), diskuze 

3. Prezentace vodohospodářské studie obce (Ing. Jakoubek, VHS), diskuze 



4. Prezentace manipulačních a provozních řádů rybníků (Ing. Macek, Aquion), 

diskuze  

5. Jmenování členů výběrové komise pro zadávací řízení Revitalizace veřejného 

osvětlení  

6. Podmínky investičního úvěru Komerční banky na financování nákupu a 

rekonstrukce objektu U Oličů 

7. Rozpočtové opatření č. 3/2015 

8. Připomínky k návrhu ÚPO 

9. Zpracování lesních hospodářských osnov 

10. Nabídky telekomunikačních firem na služby pro obec a MŠ 

11. Různé 

12. Diskuze 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0   

Usnesení č. 1/008 bylo schváleno. 
 

Bod 2. – Prezentace architektonické studie využití objektu U Oličů (Ing. Mrkos, Hexaplan), 

diskuze: 
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici architektonickou studii 

revitalizace objektu U Oličů zpracovanou společností HEXAPLAN INTERNATIONAL 

spol. s r.o. a přivítala Ing. Dana Mrkose, CSc., který za zpracovatele studii prezentoval 

přítomným. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) schvaluje předloženou architektonickou studii revitalizace objektu U Oličů 

zpracovanou společností HEXAPLAN INTERNATIONAL spol. s r.o., 

ii) ukládá starostce zveřejnění záměrů na budoucí pronájem restauračních, 

obchodních, komerčních a dalších ploch v objektu čp. 52. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0  

Usnesení č. 2/008 bylo schváleno. 

 

Bod 3. – Prezentace vodohospodářské studie obce (Ing. Jakoubek, VHS), diskuze: 
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici odborné 

vodohospodářské posouzení obce zpracované společností VHS PROJEKT – Ing. Martin 

Jakoubek a přivítala Ing. Hanu Píšovou a Ing. Martina Jakoubka, kteří za zpracovatele 

studii prezentovali přítomným a zodpověděli dotazy. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť bere na vědomí prezentaci vodohospodářské studie obce  

zpracované společností VHS PROJEKT – Ing. Martin Jakoubek a připomínky občanů 

k ní vznesené. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 3/008 bylo schváleno. 
 

 



Bod 4. – Prezentace manipulačních a provozních řádů rybníků (Ing. Macek, Aquion), 

diskuze: 
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici manipulační a provozní 

řády rybníků v Bašti zpracované společností Aquion s.r.o. a přivítala Ing. Lubomíra 

Macka, CSc., MBA., který za zpracovatele studii prezentoval přítomným a zodpověděl 

dotazy. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) bere na vědomí prezentaci manipulačních a provozních řádů rybníků v Bašti 

zpracované společností Aquion s.r.o. 

ii) ukládá starostce obce předložení nabídky na monitoring výše spodní vody po snížení 

hladiny rybníka v Baštěku na minimální provozní hladinu. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0  

Usnesení č. 4/008 bylo schváleno. 
 

Bod 5. – Jmenování členů výběrové komise pro zadávací řízení Revitalizace veřejného 

osvětlení: 
Předsedající přítomné informovala o návrhu na jmenování komise na otevírání obálek a 

hodnocení nabídek v rámci výběrového řízení projektu „Revitalizace veřejného osvětlení“ 

v následujícím složení: Ing. Zdeněk Karásek (PPCentrum), Jiří Staněk, DiS., Václav 

Žihla, a náhradníci Věra Lisá, Ing. Karel Novák (PPCentrum), MUDr. Miroslav Zlámal. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť jmenuje komisi na otevírání obálek a hodnocení nabídek 

v rámci výběrového řízení projektu „Revitalizace veřejného osvětlení“ v následujícím 

složení: Ing. Zdeněk Karásek (PPCentrum), Jiří Staněk, DiS., Václav Žihla, a 

náhradníci Věra Lisá, Ing. Karel Novák (PPCentrum), MUDr. Miroslav Zlámal. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0  

Usnesení č. 5/008 bylo schváleno. 

 

Bod 6. – Podmínky investičního úvěru Komerční banky na financování nákupu a 

rekonstrukce objektu U Oličů: 
Předsedající navrhla, aby byl úvěr u Komerční banky na nákup a rekonstrukci objektu U 

Oličů schválen s pevnou úrokovou sazbou a délkou fixace 15 let (na rekonstrukci 

nemovitosti), resp. 10 let (na nákup nemovitosti). Před hlasováním byla dána možnost 

zastupitelům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť  

i) schvaluje podmínky úvěru u Komerční banky na nákup a rekonstrukci objektu U 

Oličů s pevnou úrokovou sazbou a délkou fixace 15 let (na rekonstrukci nemovitosti), 

resp. 10 let (na nákup nemovitosti), 

ii) ukládá starostce předání informací Komerční bance. 



Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0  

Usnesení č. 6/008 bylo schváleno. 

 

Bod 7. – Rozpočtové opatření č. 3/2015: 
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici rozpočtové opatření č. 

3/2015 přijaté starostkou a informovala o provedených úpravách. Rozpočtové opatření č. 

3/2015 je nedílnou součástí zápisu. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bašť bere na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2015. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0  

Usnesení č. 7/008 bylo schváleno. 

 

Bod 8. – Připomínky k návrhu ÚPO: 
Předsedající konstatovala, že zatím neobdržela připomínky všech zastupitelů k Územnímu 

plánu obce. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bašť  

i) bere na vědomí předložené připomínky k ÚPO, 

ii) ukládá zastupitelům zaslání připomínek k ÚPO do termínu veřejného projednání 

ÚPO dne 16. 6. 2015. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0  

Usnesení č. 8/008 bylo schváleno. 

 

Bod 9. – Zpracování lesních hospodářských osnov: 
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici Nařízení Rady města 

Brandýs nad Labem-Stará Boleslav č. 3/2015 o záměru zadat zpracování lesních 

hospodářských osnov.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) bere na vědomí Nařízení Rady města Brandýs nad Labem-Stará Boleslav č. 3/2015 o 

záměru zadat zpracování lesních hospodářských osnov, 

ii) ukládá starostce zmocnit společnost Lesní Středočeská CZ s.r.o. k podání připomínek 

a požadavků na zpracování lesních hospodářských osnov. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0  

Usnesení č. 9/008 bylo schváleno. 

 

Bod 10. – Nabídky telekomunikačních firem na služby pro obec a MŠ: 
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici nabídky 

telekomunikačních firem O2 Czech Republic a.s., T-Mobile Czech Republic a.s. a 

Vodafone Czech Republic a.s. na služby pro obec a MŠ a předala slovo MUDr. Miroslavu 

Zlámalovi, který jednotlivé nabídky prezentoval a navrhl schválit nabídku společnosti O2 

Czech Republic a.s. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť  

i) schvaluje předloženou nabídku společnosti O2 Czech Republic a.s. na 

telekomunikační služby pro obec a MŠ, 

ii) ukládá starostce předložení smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0  

Usnesení č. 10/008 bylo schváleno. 

 

Bod 11. – Různé 

Žádost o finanční příspěvek na úpravy školního areálu: 
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici žádost starosty obce 

Líbeznice Mgr. Martina Kupky o finanční příspěvek na realizaci projektu úpravy školního 

areálu ZŠ Líbeznice a navrhla schválení příspěvku ve výši 250.000,- podle podílu žáků 

v ZŠ Líbeznice. Václav Žihla následně navrhl schválit příspěvek ve výši 300.000,- Kč. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) schvaluje příspěvek ve výši 300.000 Kč na realizaci projektu úpravy školního areálu 

ZŠ Líbeznice, 

ii) ukládá starostce předložení smlouvy o spolupráci. 

Výsledek hlasování: Pro: 2 (M. Jahodová, V. Žihla)  Proti: 6 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 11/008 nebylo schváleno. 
 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) schvaluje příspěvek ve výši 250.000 Kč na realizaci projektu úpravy školního areálu, 

ii) ukládá starostce předložení smlouvy o spolupráci. 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 2 (M. Jahodová, V. Žihla) Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 11/008 bylo schváleno. 

 

Žádost o rekultivaci zelené plochy:  
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici žádost paní Elišky 

Zelenky Kubíkové na rekultivaci a vybavení pozemku – zelené plochy u potoka v ulici Za 

Kovárnou a navrhla jeho udržování ve stavu zeleně bez investice do další infrastruktury. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) bere na vědomí žádost paní Elišky Zelenky Kubíkové na rekultivaci pozemku – zelené 

plochy u potoka v ulici Za Kovárnou, 

ii) schvaluje udržování předmětného pozemku ve stavu zeleně bez investice do další 

infrastruktury. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 12/008 bylo schváleno. 

 

Přílohy zápisu: 
1) Prezenční listina (uložena pouze v listinné podobě) 



2) Zveřejněná informace o konání ustavujícího zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o 

obcích (uložena pouze v listinné podobě) 

3) Rozpočtové opatření č. 3/2015 (uložena jak v listinné, tak elektronické podobě 

http://www.obecbast.cz/file.php?nid=1757&oid=4407070 

 

 

 

Zapisovatel: Jiří Staněk, DiS., v.r. 

 

Ověřili: Věra Lisá, v.r. 

  

Jara G. Meger, v.r. 

 

Starostka: Ing. Iva Cucová, MBA, v.r. 

http://www.obecbast.cz/file.php?nid=1757&oid=4407070

